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Zápis z      jednání      Výkonného  výboru  ČASQ č. 5/2023  

Termín jednání: 9.6.2023
Místo jednání: Skype
Členové VV: Tomáš Cvikl, Mar n Grigar, Pavel Holinka, Jan Mu na, Jan Roll
Omluveni:                
Hosté: Eva Feřteková, Tomáš Fořter

Program jednání:
1. Kontrola minulého zápisu a úkolů z něj vyplývajících
2. Hospodaření
3. Soutěže
4. Junioři
5. Reprezentace
6. Významné akce
7. Valná hromada
8. Informace členů VV a komisí
9. Různé

* * *

1. KONTROLA MINULÉHO ZÁPISU A ÚKOLŮ Z NĚJ VYPLÝVAJÍCÍCH  
VV provedl kontrolu minulého zápisu. VV konstatoval splnění všech úkolů z minulého zápisu.

2.    HOSPODAŘENÍ
Tomáš Fořter informoval o účetní závěrce roku 2022. Hospodaření skončilo účetní ztrátou ve výši 1,195 mil. Kč.
Největší podíl na výsledné účetní ztrátě mají nefinanční náklady, zejména odpisy dlouhodobého majetku, které
jsou ve výši téměř 900 s. Kč. Provozní ztráta činila cca 300 s. Kč a byla kryta přebytky hospodaření minulých
let.  Rozpočet  pro rok  2023  byl  aktualizován  a  bude předložen  Valné  hromadě ke schválení.  Jeho  čerpání
probíhá podle plánu. V současné době jsme díky nedostatku prostředků na korunovém účtu v situaci,  kdy
máme řadu závazků po splatnos , které uhradíme, jakmile na účet dorazí dotace od NSA (viz. příš  odstavec).

Tomáš Fořter informoval o výši dotace poskytnuté NSA v rámci programu Podpora sportovních svazů. Pro rok
2023 jsme obdrželi  celkem 5 635 021 Kč,  což představuje asi  97,5 % opro  loňskému roku. Přestože  jsme
Rozhodnu  o poskytnu  dotace obdrželi již před 10 dny, do dnešního dne nám NSA nezaslala peníze na účet. 

Dále Tomáš Fořter informoval, že NSA předběžně schválila naši žádost o inves ční dotaci na pořízení movitého
majetku pro potřeby reprezentace a talentované mládeže v celkové výši  5 150 035 Kč. Současně jsme byli
vyzváni k provedení veškerých výběrových řízení na dodavatele jednotlivých položek pořizovaného majetku. Ty
jsou v současné době ukončovány nebo probíhají lhůty pro podávání nabídek. Následně musíme NSA předložit
veškerou dokumentaci ke všem výběrovým řízením včetně podepsaných kupních smluv se všemi dodavateli. Po
jejich kontrole NSA vystaví Rozhodnu  o poskytnu  dotace a zašle peníze a budeme moci jednotlivé položky
pořizovat.  Jedná se o 4  vícemístná auta,  3  wa biky,  3 nahrávací  stroje,  běžecký pás,  chladící  a  kompresní
jednotku  Game  Ready,  laser  pro  fyzioterapeuta,  posilovací  zařízení  Exxentric  kBox4,  trenažér  SkillMill  a
produkční sadu pro zlepšení úrovně turnajů. Veškeré pořizované položky budou umístěny v klubech. 

Dále Tomáš Fořter informoval o tom, že jsme získali dotaci od Městské čás  Praha 11 na Czech junior open a
MČR žen, mužů a masters v celkové výši 76 000 Kč (38 000 Kč a 38 000 Kč). Od Hlavního města Prahy jsme
získali  dotaci 724 000 Kč na projekt podpory pražských klubů pracujících s mládeží  (celá částka bude podle
schválených kritérií rozdělena mezi kluby), 82 000 Kč na MEJ U15/17 a 168 000 Kč na MČR. 
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Veškeré  nově  poskytnuté  dotace  byly  zapracovány  do  návrhu  rozpočtu,  který  byl  zaslán  klubům  a  bude
předložen Valné hromadě ke schválení. 

3.    SOUTĚŽE
Pavel Holinka poděkoval členům VV za schválení návrhu Soutěžní komise na změny v soutěžích pro nadcházející
sezónu, který byl VV schválen per rollam. Schválený přehled změn je přílohou tohoto zápisu. 

Pavel Holinka informoval o aktuálně probíhajících úpravách předpisů v souvislos  se schválenými změnami v
soutěžích, které by měly být hotové do konce června. 

4.    JUNIOŘI
Jan  Mu na  informoval  o MEJ  do 15  a  17 let,  které  se  konalo  v  Praze.  Tým do 17 let  ve  složení  Vojtěch
Mar novský, Mar n Štěpán, David Linhart, Karolína Šrámková a Aneta Sezemská vybojoval bronzové medaile
za 3. místo a tým do 15 let ve složení Adam Burget, Dominik Forgač, Mikuláš Dufek,  Barbora Komárková a
Denisa Otáhalová vybojoval konečné 11. místo, když většina týmu bude ve stejné kategorii i příš  rok. VV všem
včetně trenérům Janu Mu novi a Janu Břeňovi děkuje za kvalitní reprezentaci a gratuluje k zisku medaile. Jan
Mu na předložil VV návrh na rozdělení odměny za umístění, která činí 15 000 Kč pro tým do 17 let, který získal
3. místo. VV jeho návrh projednal a schválil. Odměny budou součás  Rozhodnu  o přidělení podpory za měsíc
květen 2023.

Jan Mu na dále informoval o připravených výjezdech na další mezinárodní juniorské turnaje Italian junior open
a European junior open. 

Dále Jan  Mu na informoval,  že nikdo z hráčů,  kterým byla nabídnuta možnost  přihlášení  na MS juniorů  v
Austrálii, tuto možnost nevyužil a na MSJ tedy letos nebudeme mít žádného zástupce. 

5.    REPREZENTACE
Tomáš Fořter informoval, že družstvo mužů bylo přihlášeno na MS družstev, které se uskuteční v prosinci na
Novém Zélandu. Trenér týmu a vedoucí výpravy Ondřej Uherka byl ve spolupráci se sekretariátem pověřen
logis ckým zajištěním akce. 

Tomáš  Fořter  informoval,  že  30.6.2023  je  uzávěrka  přihlášek  na  ME  žen  a  mužů  (jednotlivců),  které  se
uskuteční v srpnu v Polsku (Wroclaw). VV projednal možnou účast českých hráček a hráčů a rozhodl, že na
turnaj nominuje 4 muže a 4 ženy. Vedoucím výpravy a trenérem bude Ondřej Uherka. VV pověřil reprezentační
trenéry návrhem nominace a sekretariát jejich následným přihlášením. 

6.    VÝZNAMNÉ AKCE
Tomáš Fořter informoval o proběhnuvším MEJ do 15 a 17 let. Akce se po organizační stránce velmi vydařila a
veškeré ohlasy jak od účastníků, tak i od vedení Evropské squashové federace byly velmi pozi vní. Opět jsme
potvrdili, že podobné akce umíme uspořádat velmi kvalitně a zvýšili jsme šance, že budeme ESF opět vybráni
jako pořadatelé ME nebo MEJ v dalších letech. VV poděkoval  Tomáši  Fořterovi  a Evě Feřtekové za kvalitní
organizaci MEJ. 

VV projednal návrh Tomáše Fořtera ucházet se o pořadatelství MEJ U19 v roce 2025. VV vyslovil s návrhem
souhlas a pověřil sekretariát komunikací s ESF a přípravou žádos  o pořadatelství.

Tomáš Fořter informoval o kvalitním uspořádání přátelského mezinárodního juniorského turnaje pro dě  do 11
a 13 let, kterého se zúčastnili hráči ze 4 zemí a které se uskutečnilo v Praze. VV poděkoval za kvalitní organizaci
Janu Břeňovi, Luboši Walterovi, Jiřímu Vlčkovi a Mar nu Křížovi. 

7.    VALNÁ HROMADA
Tomáš Fořter informoval o organizačním zajištění Valné hromady, která se uskuteční v sobotu 17. června 2023 
v Praze. Klubům byla zaslána pozvánka s přílohami a následně i veškeré další podklady pro jednání ve slíbeném 
termínu 14 dnů před konáním VH. 
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8.    INFORMACE ČLENŮ VV A KOMISÍ
Jan Roll informoval o dalším workshopu trenérů mládeže LSCM, kde trenéři prezentovali výsledky svých 
letošních projektových úkolů, kterými byly hospitace v jiných klubech a u jiných trenérů.

Tomáš Fořter informoval o významném ocenění, kterého se dostalo Daně Hájkové (Honkové), která byla 
oceněna Českým olympijským výborem v rámci akce Trenérka, cvičitelka roku 2022 v kategorii celoživotní 
dobrovolná činnost určené ženám, které se dlouhodobě (minimálně 20 let) věnují sportování dě  a mládeže. 
VV Daně Hájkové k ocenění gratuluje a děkuje za dlouholetou kvalitní práci. 

10.  RŮZNÉ
VV vyzývá kluby, které tak ještě neučinily,  aby kontaktovaly sekretariát a domluvily se na předání míčků za
sezónu 2021/2022. Míčky za sezónu 2022/2023 budou připraveny k předání na nadcházející Valné hromadě a
kluby, které se VH nebudou účastnit, si je mohou vyzvedávat po Valné hromadě. 

VV vyzývá  kluby,  které  mají  zájem  o  zapůjčení  nafukovacího  kurtu  pro  propagační  a  náborové  účely,  aby
kontaktovaly Evu Feřtekovou (fertekova@czechsquash.cz).

VV vyzývá členy i kluby k zasílání připomínek, námětů, podnětů a návrhů k činnos  ČASQ ve všech oblastech, a
to na sekretariát ČASQ (info@czechsquash.cz). 

Termín příš ho jednání VV ČASQ bude upřesněn.
                                                                                                                                

                                                                            
      
    Zapsal:  Tomáš Fořter    Kontroloval: Tomáš Cvikl


